
Kommunfullmäktige 2022-12-13 

Protokollsanteckning  
 

Ärende:  

Arbetsordning för kommunfullmäktige och beredningar 
 

I Tierpslistans yrkanden som vi vid mötet föreslog avslå och som sedan också beslutades avslås ingick 
ett förslag till införande av medborgarförslag med tillhörande detaljerat reglemente. Vi vill härmed 
notera i protokollet att vi inte på något vis är emot medborgarförslag i sig. Däremot så pågår redan 
en process för att ta fram e-förslag som är en utvecklad variant av medborgarförslag. Att i nuläget 
besluta enligt Tierpslistans förslag vore att kapa beredningsprocessen som involverar såväl 
tjänstepersoner som alla politiska partier då beredningen är avsedd att politiskt nu startas upp i den 
nyvalda demokratiberedningen. 

Bakgrund 

Beslut i Tierps kommunfullmäktige 2021-06-08 

Att utreda möjligheten att införa e-förslag för alla medborgare i Tierps kommun 

Samt att kommunstyrelsen ska få återrapportering gällande hur arbetet fortgår senast i juni 2022.  
 

Statusrapport redovisad i kommunstyrelsen 2022-06-21 

Se ärende 5 på föredragningslistan, nedan finns länk till mötets handlingar: 

https://www.tierp.se/download/18.132afa5918138512dbc439cf/1655293725450/Kallelse%20och%2
0handlingar%20-%20KS%202022-06-21.pdf 

 
 ”Utredningen kommer att påbörjas under hösten genom följande steg:  

1. Informationsinhämtning från andra kommuner och/eller Regioner som har eller har haft ett 
system med e-förslag.  

2. Interna samtal med politiker och tjänstepersoner.  

3. Diskutera preliminärt förslag med demokratiberedningen samt referensgrupp av tjänstepersoner. 
Utredningen förväntas kunna presenteras för kommunstyrelsen i början av 2023.” 

 

 

 

 

Protokollsanteckning inlämnad å Allians för Tierps kommuns vägnar,  

Sara Sjödal, kommunstyrelsens ordförande. 


	Protokollsanteckning
	Arbetsordning för kommunfullmäktige och beredningar


